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    Poznań, 10 lutego 2019 r. 

 
 

INTERPELACJA  

 

 
Dotyczy: Programu rozwoju małej infrastruktury sportowo-rekreacyjnej o charakterze 

wielopokoleniowym – Otwarte Strefy Aktywności (OSA). 

 

Szanowny Panie Prezydencie. 

 

W dniu 11 lutego Ministerstwo Sportu i Turystyki uruchomiło nabór wniosków do „Programu 

rozwoju małej infrastruktury sportowo-rekreacyjnej o charakterze wielopokoleniowym – Otwarte 

Strefy Aktywności (OSA) edycja 2019”. W programie chodzi o utworzenie ogólnodostępnych, 

plenerowych miejsc sportu, rekreacji i odpoczynku dla całych rodzin (siłownie zewnętrzne, place 

zabaw dla dzieci, strefy relaksu i gier, zagospodarowanie zieleni). Mają one sprzyjać integracji 

społecznej i być skierowane do różnych grup wiekowych. W ramach edycji 2018 Ministerstwo Sportu 

i Turystki podpisało umowy dotacyjne na budowę blisko 1500 takich miejsc w całym kraju. W 2019 

planowane jest dofinansowanie kolejnych 1500 takich obiektów. Miasto Poznań powinno korzystać  

z programów dotacyjnych ogłaszanych przez ministerstwa, a tym samym podejmować działania  

na rzecz rozwoju infrastruktury lokalnej ( w tym wypadku sportowej). 

 

W związku z powyższym proszę o udzielenie odpowiedzi na poniższe pytania: 

 

1) Czy w roku 2018 Miasto Poznań ubiegało się o dofinansowanie z powyższego programu? 

(Jeśli tak to z jakim efektem? Jeżeli nie to dlaczego?) 

2) Czy w roku bieżącym Miasto Poznań planuje złożyć wniosek w powyższym programie? 

(Jeżeli nie do dlaczego?) 

 

       Z poważaniem, 

 

     (-)  Łukasz Kapustka 

 

              Radny Miasta Poznania 


